



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2021-31**

**under the**

**FISH AND WILDLIFE ACT  
(O.C. 2021-90)**

*Filed March 30, 2021*

**1** *Section 4 of the English version of New Brunswick Regulation 2011-70 under the Fish and Wildlife Act is amended in the portion preceding paragraph (a) by striking out “he or she has been convicted” and substituting “they have been convicted”.*

**2** *Subsection 5(1) of the Regulation is repealed and the following is substituted:*

**5(1)** An appropriate examination shall be administered by a conservation officer or an assistant conservation officer and the performance of the applicant shall be assessed by the officer and there is no appeal from the officer’s assessment.

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2021-31**

**pris en vertu de la**

**LOI SUR LE POISSON ET LA FAUNE  
(D.C. 2021-90)**

*Déposé le 30 mars 2021*

**1** *L’article 4 de la version anglaise du Règlement du Nouveau-Brunswick 2011-70 pris en vertu de la Loi sur le poisson et la faune est modifié au passage qui précède l’alinéa a) par la suppression de « he or she has been convicted » et son remplacement par « they have been convicted ».*

**2** *Le paragraphe 5(1) du Règlement est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

**5(1)** Un agent de conservation ou un agent de conservation auxiliaire assume le rôle d’examineur et d’évaluateur de l’examen spécial et sa décision sur le résultat du candidat est sans appel.